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 Protokół nr 177/2023 

z posiedzenia Zarządu Powiatu 

w dniu 14 września 2023 r. 
 

Posiedzenie otworzył Starosta – pan Andrzej Ochlak /lista obecności stanowi załącznik nr 1/. 
Posiedzenie odbyło się w gabinecie Starosty Nowomiejskiego. Na wniosek Przewodniczącego 
rozszerzono porządek posiedzenia o następujące punkty:  
 

1. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie przeprowadzenia konsultacji  projektu 
Uchwały Rady Powiatu w Nowym Mieście Lubawskim w sprawie ustalenia na 2024 rok 
wysokości opłat za usuwanie statków lub innych obiektów pływających z obszaru 
wodnego i ich przechowywanie.  

2. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie wyboru najkorzystniejszej oferty w 
trybie podstawowym bez negocjacji  na zakup samochodu osobowego, zwanego 
mikrobusem do przewozu osób niepełnosprawnych” na rzecz Powiatowego 
Środowiskowego Domu Samopomocy w Pacółtowie – III. 
 

Do porządku obrad Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych uwag. Za przyjęciem zmienionego 
porządku obrad głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, T. Łątkowska, M. Buliński. Stanowi on 
załącznik nr 2.  
 
Pierwszym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie protokołu Nr 176/2023. 

Pan Starosta zapytał Członków Zarządu, czy mają uwagi do protokołu Nr 176/2023. 
Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych uwag. 
 
Za przyjęciem protokołu nr 176/2023 głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, T. Łątkowska,               
M. Buliński. 
 
Drugim punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu w 
sprawie przyjęcia zmian do planu finansowego zadań powiatu realizowanego ze środków 
Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w roku 2023.  
/na posiedzenie weszła pani A. Marchlewska – dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy 
Rodzinie/ 
 
Pani Marchlewska omówiła zmiany w planie finansowym zadań powiatu realizowanych ze 
środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w roku 2023. Dodała, 
że zmiany w planie finansowym zostały pozytywnie zaopiniowane przez Powiatową Społeczną 
Radę do Spraw Osób Niepełnosprawnych. 
 
Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do projektu uchwały. 
Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 
 
Opinia Powiatowej Społecznej Rady do Spraw Osób Niepełnosprawnych stanowi załącznik nr 3. 
 
Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za 
głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, T. Łątkowska, M. Buliński. 
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Trzecim punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu 
zmieniającą uchwałę Nr LX/373/2023 Rady Powiatu w Nowym Mieście Lubawskim z dnia 27 
lipca 2023 r. w sprawie przystąpienia do realizacji „Programu wyrównywania różnic między 
regionami III” w 2023 r.  
 
Pani Marchlewska wyjaśniła, że zmiana związana jest z dopisaniem zadania pn. „Zakup busa do 
przewozu osób niepełnosprawnych, beneficjentem pomocy będzie Gmina Grodziczno. Dodała, 
że całkowity koszt zakupu wyniesie 270 267 zł, kwota dofinansowania ze środków PFRON 
wyniesie 135 000 zł. 
Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do projektu uchwały. 
Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 
Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za 
głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, T. Łątkowska, M. Buliński. 
/pani A. Marchlewska opuściła posiedzenie Zarządu/ 
 
Czwartym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 
sprawie wyrażenia zgody na likwidację majątku trwałego Zarządu Dróg Powiatowych w 
Nowym Mieście Lubawskim z siedzibą w Kurzętniku.  
/na posiedzenie weszła pani J. Robaczewska – dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych z/s w 
Kurzętniku/ 

Pani Robaczewska wyjaśniła, że chodzi o likwidację poprzez złomowanie trzech rozsypywarek 
(piaskarek), które już nie nadają się do użycia. Dodała, że właściwie dwie z nich służyły jako 
części zamienne dla jednej z piaskarek, która również w chwili obecnej musi być złomowana. 
Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do projektu uchwały. 
Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, T. Łątkowska,            
M. Buliński. 
 
Piątym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie 
likwidacji środka trwałego o nazwie „Chodnik w miejscowości Kąciki”.  

Pani Robaczewska wyjaśniła, że chodzi o likwidację środka trwałego o nazwie „Chodnik w 
miejscowości Kąciki” o wartości 31 517,64 zł. Budowa chodnika w miejscowości Kąciki przy 
drodze powiatowej Nr 1248N została zrealizowana przez Gminę Kurzętnik przy współpracy z 
Powiatem Nowomiejskim. W roku 2014 przyjęto chodnik jako środek trwały na stan Zarządu 
Dróg Powiatowych w Nowym Mieście Lubawskim z/s w Kurzętniku. Obecnie Powiat 
Nowomiejski prowadzi inwestycję pod nazwą „Przebudowa ciągu komunikacyjnego 
obejmującego drogę powiatową Nr 1248N na odcinku Tereszewo – Nielbark oraz drogę 
powiatową Nr 1319N na odcinku Kurzętnik - Kaługa”. Zadanie przewiduje rozebranie chodnika 
w Kącikach, natomiast w jego miejsce powstanie nowy chodnik, którego wartość zawarta jest 
w kosztach w/w inwestycji.  
Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do projektu uchwały. 
Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, T. Łątkowska,             
M. Buliński. 
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Szóstym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie 
likwidacji środka trwałego o nazwie „Chodnik w miejscowości Jamielnik”. 

Pani Robaczewska wyjaśniła, że budowa chodnika w miejscowości Jamielnik przy drodze 
powiatowej Nr 1299N była realizowana w częściach przez Gminę Nowe Miasto Lubawskie przy 
współpracy z Powiatem Nowomiejskim. W latach 2006, 2008, 2015 oraz 2017 przyjęto chodnik 
jako środek trwały na stan Zarządu Dróg Powiatowych w Nowym Mieście Lubawskim z/s w 
Kurzętniku. Obecnie Powiat Nowomiejski prowadzi inwestycję pod nazwą „Przebudowa drogi 
powiatowej Nr 1299N na odcinku Wonna – Jamielnik”. Zadanie przewiduje również rozebranie 
chodnika w Jamielniku, natomiast w jego miejsce, powstanie nowy chodnik, którego wartość 
zawarta jest w kosztach w/w inwestycji.  
Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do projektu uchwały. 
Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, T. Łątkowska,           
M. Buliński. 
 
Siódmym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie 
przeprowadzenia konsultacji  projektu Uchwały Rady Powiatu w Nowym Mieście Lubawskim 
w sprawie ustalenia na 2024 rok wysokości opłat za usuwanie pojazdów z dróg i ich 
przechowywanie.  

Pani Robaczewska zaproponowała, żeby konsultacje uchwał zostały przeprowadzone w 
terminie od 15.09.2023 r. do 22.09.2023 r., natomiast spotkanie z Radą Organizacji 
Pozarządowych Powiatu Nowomiejskiego odbyłoby się w dniu 20.09.2023 r. 
Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do projektu uchwały. 
Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, T. Łątkowska,           
M. Buliński. 
 
Pierwszym punktem z rozszerzenia porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu 
Powiatu w sprawie przeprowadzenia konsultacji  projektu Uchwały Rady Powiatu w Nowym 
Mieście Lubawskim w sprawie ustalenia na 2024 rok wysokości opłat za usuwanie statków 
lub innych obiektów pływających z obszaru wodnego i ich przechowywanie.  
 
Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do projektu uchwały. 
Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, T. Łątkowska,           
M. Buliński. 
/pani J. Robaczewska opuściła posiedzenie Zarządu/ 
 
Ósmym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie 
wykazu nieruchomości przeznaczonych do oddania w najem stanowiących własność Powiatu 
Nowomiejskiego.  
/na posiedzenie weszła pani M. Zielińska – inspektor w Wydziale Inwestycji, Mienia i Spraw 
Gospodarczych / 
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Pani Zielińska wyjaśniła, że jest to budynek prosektorium o powierzchni użytkowej 68,49 m². 

Dodała, że nieruchomość zostanie oddana w najem w drodze przetargu na okres do 3 lat. 

Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do projektu uchwały. 
Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, T. Łątkowska,             
M. Buliński. 
 
Dziewiątym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 
sprawie oddania w dzierżawę część nieruchomości położonej w Nowym Mieście Lubawskim 
przy ul. Grunwaldzkiej 3. 

Pani Zielińska wyjaśniła, że chodzi tutaj o oddanie w dzierżawę część nieruchomości położonej 
w Nowym Mieście  Lubawskim przy ul. Grunwaldzkiej 3, stanowiącej parking, na stanowiska 
pod usługi handlowe. Nieruchomość zostanie oddana w dzierżawę w okresie od                        
30 października 2023 r. do 3 listopada 2023 r.  
Pan Buliński zapytał jakie były przychody z tytułu najmu parkingu w poprzednim roku. 
Pani Zielińska odpowiedziała, że z tego tytułu wpłynęły środki w wysokości 3813 zł brutto. 
Zarząd ustalił stawkę za dzierżawę jednego stanowiska w wysokości 100 zł netto + należny 
podatek VAT za każdy jeden dzień dobrowolnie wybrany przez wnioskodawcę.  
Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do projektu uchwały. 
Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, T. Łątkowska,                
M. Buliński. 
 
Drugim punktem z rozszerzenia porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu 
Powiatu w sprawie wyboru najkorzystniejszej oferty w trybie podstawowym bez negocjacji  
na zakup samochodu osobowego, zwanego mikrobusem do przewozu osób 
niepełnosprawnych” na rzecz Powiatowego Środowiskowego Domu Samopomocy w 
Pacółtowie – III. 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 

W przedmiotowym postępowaniu złożone zostały dwie oferty. Jedna z ofert przewyższała 
zabezpieczoną kwotę, cena ofertowa brutto wynosiła 243 540 zł. Zarząd wybrał korzystniejszą 
ofertę złożoną przez RTS Sp. z o.o. z  Kazimierzowa, cena ofertowa brutto wynosi 181 729 zł. 

Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do projektu uchwały. 
Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 
Informacja komisji przetargowej o złożonych ofertach stanowi załącznik nr 4. 
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, T. Łątkowska,           
M. Buliński. 
/pani M. Zielińska opuściła posiedzenie Zarządu/ 
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Dziesiątym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 
sprawie wyznaczenia nauczycieli do zastępowania dyrektorów szkół i placówek 
oświatowych prowadzonych przez Powiat Nowomiejski podczas ich nieobecności.  
/na posiedzenie weszła pani B. Orłowska – naczelnik Wydziału Oświaty, Kultury i Promocji// 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. Zarząd wyznaczył Panią Monikę Puchniarz, zatrudnioną  
w Powiatowym Centrum Rozwoju Edukacji w Nowym Mieście Lubawskim  do zastępowania 
Pani Iwony Krajewskiej -  dyrektora Powiatowego Centrum Rozwoju Edukacji w Nowym 
Mieście Lubawskim w przypadku nieobecności dyrektora.  

Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do projektu uchwały. 
Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 
 
Wniosek pani Iwony Krajewskiej – dyrektor Powiatowego Centrum Rozwoju Edukacji stanowi 
załącznik nr 5. 
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, T. Łątkowska,               
M. Buliński. 
 
Jedenastym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z zarządzeniem Nr 346/2023 
Starosty Nowomiejskiego w sprawie zatwierdzenia  aneksu nr 1 do arkusza organizacji roku 
szkolnego 2023/2024 Zespołu Szkół im. C. K. Norwida w Nowym Mieście Lubawskim.  
 
Pani Orłowska szczegółowo omówiła aneks nr 1 do arkusza organizacji roku szkolnego 
2023/2024. 
Zarządzenie Nr 346/2023 stanowi załącznik nr 6. 

Dwunastym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z zarządzeniem Nr 347/2023 
Starosty Nowomiejskiego w sprawie zatwierdzenia  aneksu nr 1 do arkusza organizacji roku 
szkolnego 2023/2024 Zespołu Szkół Zawodowych w Kurzętniku. 
 
Pani Orłowska szczegółowo omówiła aneks nr 1 do arkusza organizacji roku szkolnego 
2023/2024. 
Zarządzenie Nr 347/2023 stanowi załącznik nr 7. 

/pani B. Orłowska opuściła posiedzenie Zarządu/ 
 
Trzynastym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 
sprawie zmiany uchwały Nr 66/307/2016 Zarządu Powiatu w Nowym Mieście Lubawskim z 
dnia 21 lipca 2016 r. w sprawie upoważnienia kierowników jednostek do zawierania umów 
cywilno-prawnych mających bezpośredni związek z wykonywaniem czynności 
opodatkowanych i wystawiania faktur VAT w imieniu i na rzecz powiatu Nowomiejskiego.  
 

Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do projektu uchwały. 
Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, T. Łątkowska,                  
M. Buliński. 
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Czternastym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu 
w sprawie zasad i trybu udzielania dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie lub 
roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków lub gminnej ewidencji 
zabytków, sposobów jej rozliczania oraz kontroli w ramach Rządowego Programu 
Odbudowy Zabytków.  
 
Pan Skarbnik poinformował, że powyższa uchwała wynika z Rządowego Programu Odbudowy 
Zabytków. 
Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do projektu uchwały. 
Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 
 
Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za 
głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, T. Łątkowska, M. Buliński. 
 

Piętnastym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu w 
sprawie zmiany uchwały nr LI/308/2022 Rady Powiatu w Nowym Mieście Lubawskim z dnia 
15 grudnia 2022 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej powiatu 
nowomiejskiego na lata 2023 – 2037. 
 
Pan Skarbnik szczegółowo omówił zmiany w WPF i w budżecie powiatu. 
Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do projektu uchwały. 
Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 
 
Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za 
głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, T. Łątkowska, M. Buliński. 
 
Szesnastym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu w 
sprawie zmiany w planie dochodów i wydatków w uchwale nr LI/309/2022 Rady Powiatu w 
Nowym Mieście Lubawskim z dnia 15 grudnia 2022 r. w sprawie uchwalenia budżetu 
powiatu nowomiejskiego na 2023 r.  
 
Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do projektu uchwały. 
Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 
 
Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za 
głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, T. Łątkowska, M. Buliński. 
 
Siedemnastym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z pismami Wojewody 
Warmińsko-Mazurskiego w sprawie czasowego zaprzestania działalności oddziału chorób 
wewnętrznych z pododdziałem geriatrycznym.  
/na posiedzenie wszedł pan B. Kurowski dyrektor Szpitala Powiatowego/ 

Pan Starosta poinformował, że wpłynęło już pismo od Wojewody o wyrażeniu zgody na 
czasowe zaprzestania działalności oddziału chorób wewnętrznych. 
Pan Kurowski poinformował, że w chwili obecnej nie ma pozytywnych wiadomości. Dodał, że 
spotkał się z pielęgniarkami z powyższego oddziału celem omówienia powyższej kwestii. 
Nadmienił, że są prowadzone rozmowy z lekarzami w sprawie pracy na oddziale 
wewnętrznym, natomiast na chwilę obecną nie są obiecujące.  
Pan Buliński zapytał co z pielęgniarkami z oddziału, czy są w tej chwili na urlopach. 



7 

 

Pan Kurowski odpowiedział, że niektóre pielęgniarki są w tej chwili na urlopach, natomiast 
pełnią również dyżury na innych oddziałach. 
Pisma Wojewody Warmińsko-Mazurskiego stanowią załącznik nr 8. 
/pan B. Kurowski opuścił posiedzenie Zarządu/ 
 
Osiemnastym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z biuletynami Związku 
Powiatów Polskich. 
 
Biuletyny Związku Powiatów Polskich stanowią załącznik nr 9. 
 
Ostatni punkt stanowiły sprawy różne. 

Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy ktoś chce zabrać głos w punkcie sprawy różne. 
Członkowie Zarządu nie zabrali głosu. 
Starosta podziękował za udział w posiedzeniu Zarządu i zamknął obrady. 
 
 

                                                                                                                Przewodniczący Zarządu 
                                                                                                                         Andrzej Ochlak 
Protokół sporządziła                                                                         
Ewelina Kubacka 


